



## Mémo

**Aux :** Parents  
**De:** Rosalie Lizée  
**Date:** 6 novembre 2014  
**Objet:** Retards à l'école

.....  
Nous avons remarqué que certains élèves ont pris l'habitude d'arriver en retard pour leurs classes les matins et les après-midis.

À la dernière réunion du personnel, nous avons décidé que pour chaque minute un élève est en retard, la minute sera multiplié par trois et que ce temps, sera repris en restant après l'école les vendredis avec M. Michel Forest ou M. Raymond Michaud.

Ce nouveau système a été annoncé à tous les élèves de la 7e à la 12e année hier lors de leur rencontre hebdomadaire. Ce système a été mis en place à partir d'aujourd'hui.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas de me contacter au 306-648-3105.

# **Memo**

**To:** Parents  
**From :** Rosalie Lizée  
**Date :** November 6<sup>th</sup>, 2014  
**Subject :** Late for class

.....

We noticed that some students have a habit of arriving late for their classes in the mornings and afternoons.

At the last staff meeting, we decided that for every minute a student is late, the minute will be multiplied by three. The student will be asked to stay after school on Fridays for the amount of time they were late. Mr. Michel Forest and Mr. Raymond Michaud have volunteered to stay after hours with the students.

This new system was announced to all Grade 7 – 12 students yesterday at their weekly announcements. This system was implemented today.

If you have any questions, do not hesitate to contact me at 306-648-3105.